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Protokoll pensionärsrådet 

Tidpunkt: 2016-06-09, kl. 13:15 till 16:00 

Lokal: Norrholmen, Bodholmsplan 2, plan 7. 

 

 

 

Elsa Fogelberg  Rune Axelsson 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Elsa Fogelberg 

Christer Flink 

Gun-Britt Wennerström 

Rune Axelsson 

Gunnel Tuvelid 

Ingegerd el Kallaf 

Anita Karlsson 

Barbro Lundqvist 

 

Frånvarande: 

Göran Cederstrand 

Ulla-Britt Hartell 

 

Övriga närvarande: 

Maria Nilsson, sekreterare, beställarenheten ÄO-FH 

Ulla Ståhl, Sätra vård- och omsorgsboende (del av mötet) 

Andreas Thorstensson, avdelningschef SDF (del av mötet)  

 

1 § Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

2 § Presentationsrunda 

 

3 § Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna. 
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4 § Val av justerare 

Rune Axelsson väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

5 § Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

6 § Information från förvaltningen 

Andreas ansluter till mötet kl. 14:30. Rådet vill diskutera 

skrivelsen om flexibel dagverksamhet för äldre, dnr 7./198-2016. 

Andreas menar att de som har beviljad dagverksamhet inte har 

efterfrågat verksamhet annat än dagtid, men det som inte finns är 

ju svårt att efterfråga. Andreas menar att dementa är som piggast 

dagtid och därför är det mest givande att ha insatsen dagtid. 

Rådet håller med Andreas och inflikar att eventuell 

helgverksamhet skulle vara mer intressant än en under kvällstid.  

 

Ang. utredningen om hemtjänst, dnr 1.5.1./368-2016, meddelar 

Andreas att den tillkommit på initiativ från den nya majoriteten i 

staden. Den kommer troligen att medföra ändringar i 

ersättningssystemet. Christer menar att det är svårt att utläsa vad 

som är nulägesbeskrivningar och vad som är förslag till 

ändringar. Andreas förtydligar vad som är vad. Angående 

skrivningen om att organisera sig i mindre enheter påpekar 

Andreas att det är precis det som Skärholmen gör just nu. Barbro 

undrar över sysselsättningsgraden inom hemtjänsten. Andreas 

svarar att majoriteten anställda har heltidsanställningar. 

 

Christer undrar över ekonomin. Andreas svarar att det finns 

blödande sår, men det är på väg att rätas upp.  

 

Andreas avslutar sin medverkan med att föreslå att företrädare för 

Sätra vård- och omsorgsboende bör bjudas in för att berätta om 

sina studieresor. 

 

I föregående protokoll står följande: 

 

”Ragnhild Stamsäter, medborgarkontoret, hälsar att de har 

sammanställt tre broschyrer; en om datorhjälp på 

Medborgarkontoret, en om budget- och skuldrådgivning och en 

om färdtjänst. Maria delar ut dessa till ledamöterna i rådet och 

meddelar att broschyrerna kommer att finnas tillgängliga på 

Medborgarkontoret.   
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Maria får i uppdrag till nästa möte att undersöka om det finns en 

liknande broschyr om hemtjänst.” 

 

Maria har hört efter med Medborgarkontoret men inte lyckats 

lokalisera en broschyr om hemtjänst. Maria kontaktade då 

enhetschef Amanda Farhadian som meddelar att det finns en med 

icke uppdaterade kontaktuppgifter. Eftersom pensionärsrådet 

gjorde henne uppmärksam på detta kommer hon nu att påbörja 

processen med att uppdatera broschyren om hemtjänst. 

 

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter. Rådet valde att särskilt kommentera följande 

punkter:  

 

Ändring av mandatperioder, sammansättning m.m och ändring av 

instruktion för kommunstyrelsens pensionärsråd och 

stadsdelsnämndernas pensionärsråd, dnr 1.5.1./440-2016 

Rådet menar att det kan bli svårare att hitta pensionärer som är 

villiga att ställa upp för en så lång period som fyra år.  

 

Flexibel dagverksamhet för äldre, dnr 7./198-2016 

Rådet anser att det är bra med verksamhet dagtid och önskar att 

det ska fortsätta så.  

 

 8 § Skrivelser och rapporter 

 

9 § Övriga frågor 

Det har under en tid varit frågetecken kring utbetalning av 

arvoden till ledamöterna. Flera ledamöter har hört av sig till 

Maria och undrat om de fått dubbel ersättning. Nämndsekreterare 

Emmy Martinsson har rett ut frågan. Maria läser upp ett mail från 

henne där det framgår att inget arvode har utbetalats felaktigt, 

samtliga ledamöter har fått korrekta arvoden, varken för mycket 

eller för lite. 

 

Seniordagen på Eken den 18 maj, där både SPF Seniorerna och 

PRO deltog, upplevdes som en mycket proffsigt genomförd 

tillställning. Rådet vill gärna uttrycka sin uppskattning till 

arrangörerna – bra gjort! Det var väldigt mycket folk under 

dagen, höjdpunkten verkade ha varit polisens medverkan. Till 

nästa år kanske de kan vara med hela dagen? Nästa år får gärna 

Brandförsvaret medverka.  

  

10 § Mötet avslutas 
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Vid tangentbordet 

 

 

 

Maria Nilsson 

 

Protokollet godkänns och justeras 2016-06-09 

 


